
台南市國民教育輔導團到校服務紀錄資料 
 

一、基本資料 

      地點 原新化自造中心場次改為線上

研習方式辦理 

輔導團領隊 江俊賢校長、黃柄權校長 

服務日期 110.04.21 參加人數 12人 

服務時間 13:30~16:00 輔導團聯絡人 王淑芬 

記錄人 王淑芬 聯絡人電話及 

電子信箱 
06-7260291*13 

ellenwang@tn.edu.tw 

二、摘要 

(一)輔導團團務報告 

1.因疫情關係,本次研習任務改為線上來進行。 

2.為雙語國家雙語教育，本次線上會議研習，特別請到在國內有多年外語教授經驗的外

師Mike Busch 來和我們討此議題論並給予我們實際英語對話的經驗，提升伙伴們聽說的

能力，期能運用在教學上。 

 

(二)課程主題: 

Bilingual teaching in technology education 

Inviting a foreign English teacher, Mike Busch from the United States come to join us online meeting and 

discuss with partners about bilingual teaching in science and technology education. 

There are three topics about bilingual teaching we talking about. 

1.With so many years of teaching experience in Taiwan, do you think bilingual education is necessary? 

2.How can the teaching proceed smoothly when the students’ English differs greatly? 

3.In the face of some English usage, especially grammar, we are afraid that the English grammar we speak is 

wrong? How can we overcome this fear? 

 

(三)綜合座談 

1.線上研習方式很便利，希望日後分區到校也是種模式

辦理。 

2.其他建議:無 
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四、活動剪影 
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